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 בורה ובטיחות בדרכים תח פרוטוקול וועדת  
 יום שלישי, ה' אדר ב', תשע"ט 
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 12.3.2019מיום , 1מספר תחבורה ובטיחות בדרכים  ישיבת וועדת 

 :   נוכחים 
 ראש העיר   -  מר אלי דוקורסקי   •

 ומשנה לראש העיר יו"ר הוועדה  - סבירסקי -ד"ר רויטל שורץ •

 מהנדס העיר, חבר הוועדה   -   מר נעם מסד   •

 תעשיה  ה  פארקחברת ועדה , מנהלת מינהלת  -  גב' סימה הרשמן   •

  ורכז  המטה לבטיחות בדרכיםחבר ועדה, רכז  -   מר שמחה בר   •

 הנגישות העירוני   

 , חבר מועצת העיר חבר ועדה -   מר יוסי ברבי   •

 חבר ועדה, חבר מועצת העיר  -   מר ירון סלמן  •

 חבר ועדה -   מר ניר שילה   •

 חבר ועדה, ראש משרד תנועה משטרת זבולון  -   מר יהונתן לוי  •

 חבר ועדה , מפקד העיר -  מר עלא סאלח   •

 מוזמנים:  

 נציג ציבור  -  מר יופה טוביה  •

 נציג ציבור  -    אבי נוימרק מר  •

 נציג ציבור  -  מר ישראל ארד  •

 נציג ציבור  -  מר מיכאל  דוד •

 נציג ציבור  -   אלי לוטן מר  •

 נציג ציבור  -  מר עמוס שמר   •

 נציג ציבור  -   מר מיקי קמני  •

 נציג ציבור  -  מר מאיר אבוזגלו   •

 נציג ציבור  -   מר מנשה לוי   •

 נציג ציבור  -  מר שאול צפניה   •

  נציגת ציבור - גב' מרגריטה לייבמן וייס   •

  מזכירת הוועדה  -   גב' גלית ספיר  •
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 פרוטוקול 

 : ד"ר רויטל שורץ סבירסקי 

לקדנציה    1לפתוח את ישיבת ועדת תחבורה ובטיחות בדרכים מספר  ת  מתכבד  .ערב טוב

 .ברכות חמות לוותיקים ולמצטרפים החדשיםהנוכחית. 

 התנגדות העירייה לציר דרך אצ"ל שמקדמת חברת יפה נוף .1

כפי  "ל במתכונתה,  מהנדס העיר הציג את החלטת העירייה לבטל את תוכנית רחוב האצ

מטר הכולל שני נתיבים בכל צד    33ב של  חכוללת כביש ברו ו   ,שהוגשה לוועדה המחוזית

ציבורית(  נת"צ    וכן  הוחלט לבטל את    מדועהוסברו הסיבות    .למטרונית)נתיב תחבורה 

 הכבישים לתנועת הרכבים ולאפשר את האופציה העתידית לנת"צ בלבד. 

 קדמת ביאליק.ונת שכמיקומו של הכביש יקבע בעתיד ויתוכנן במשולב עם תוכנית 

 החלטה: 
הועדה מתנגדת לתוכנית ציר דרך אצ"ל שהציגה חברת יפה נוף.   :הוחלט פה אחד

הועדה תומכת בציר תחבורה ציבורית בלבד, שמיקומו המדויק ייקבע במסגרת תכנון 
 שכונת "קדמת ביאליק".

 

 המטרונית לכיוון עכו   פרויקטהצגת  .2

תכנון   הציג את התקדמות  ועד   פרויקט מהנדס העיר  חן  מרחוב שד'  צפונה  המטרונית 

 מחלף נעמן לכיוון עכו.

יבורית( )נתיב תחבורה צמציגה תנועה של נת"צ    וממושך,  מאבק ארוך  לאחר  ,התוכנית

 .  "יפה נוף"פי שהוצג מלכתחילה ע"י חברת כאמצעי ולא בשוליים 
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, אשר  התעשייה לכביש דרך עכו   אזורבנוסף כוללת התוכנית כביש שרות לאורך כל חציית  

 אפשר פיתוח חזית מסחרית והגדלת זכויות הבניה אל העסקים הפונים אל כביש זה.  ת

 יציאות.   2-כניסות נוספות ו  2בכביש השירות יהיו 

  סביניה בהקצאת שלוש מקומות חניה למוניות   .3

 בהתאם להמלצת מנהל מחלקת הפיקוח 

 החלטה: 
 :הוחלט פה אחד

חניית   ".מחסני להב"לושה מקומות חניה למוניות בסביניה בסמוך להקצות של. 1
 . 08:00-18:00המוניות תוגבל לשעות  

 חניית מוניות בשטחי החניה הציבוריים סביב ומול מרכז מסחרי סביניה רתיאס. 2
 במהלך שעות אלה. 

משרד מהנדס העיר בתיאום עם היועצת המשפטית יכינו לחתימת ראש העיר צו  . 3
 .תמרורים בהתאם

 תוגבר האכיפה באזור, עם דגש על חניות נכים.. 4
ראש העיר יזמן  .  62יוסי ברבי מבקש דיון על מצוקת החנייה של תושבי קרן היסוד . 5

, חברי הועדה  מהנדס העיר, היועצת המשפטית, דיון בנושא בהשתתפות: יו"ר הועדה
   וניר שילה.  יוסי ברבי

 

 –פיתוח תשתיות תחבורה במסגרת פיתוח אזור התעשייה  .4
 התעשיה   אזורמנהלת  –גב' סימה הרשמן  

 ,תוכנית לפיתוח פארק התעשיה שעיקרו פיתוח תשתיות תחבורההציגה את ה 

 מסחר, תעשייה ושירותים.  ,דונם שטחי תעסוקה 244–הרחבת פארק התעשיה ב
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יאפשרו שיווק של קרקעות  הטמנת מתח עליון גבוה, אשר    של  התכנית אושרה בתנאי 

 נוספות לתעשיינים מקומיים הנמצאים בצמיחה.  

ושימושים הכולל נספח התוכנית תגדיר ייעוד    .מדובר על קידום תכנית תב"ע על אזור קיים

   סביבה המאפשר תעשייה מקומית יצרנית העומדת בתנאים להפעלת המפעל לפי תחום.

ות באופן יחסי הינם רחוב יוסף לוי ושד' חן מוגדל  שני האזורים שהוגדרו לתוספת זכויות 

   התעשייה.  קבנוסף לשאר הרחובות בפאר

 

 פניות הציבור:  .5

 . 11.2.2019 מתאריך נכים  חניות ל המלצות ועדת המשנה  5.1

 . 12.11.2018תחבורה מתאריך המשנה להמלצות ועדת  5.2

 . 28.2.2019המשנה לתחבורה מתאריך המלצות ועדת  5.3

 

 : החלטה
 .לאשר

 

 

  

 סבירסקי-ד"ר רויטל שורץ

 העיר   והמשנה לראשיו"ר הוועדה  
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 חלטות קובץ ה
 

הועדה מתנגדת לתוכנית ציר דרך אצ"ל שהציגה חברת יפה החלטה: הוחלט פה אחד:  

נוף. הועדה תומכת בציר תחבורה ציבורית בלבד, שמיקומו המדויק ייקבע במסגרת תכנון  

 4 ................................................................................... שכונת "קדמת ביאליק". 

הוחלט פה אחד:   בסמוך 1החלטה:  בסביניה  למוניות  חניה  מקומות  להקצות שלושה   .

חניית המוניות תוגבל לשעות   להב".  מוניות   . תיאסר 2.  08:00-18:00ל"מחסני  חניית 

. משרד  3בשטחי החניה הציבוריים סביב ומול מרכז מסחרי סביניה במהלך שעות אלה.   

תמרורים  צו  העיר  ראש  לחתימת  יכינו  המשפטית  היועצת  עם  בתיאום  העיר  מהנדס 

. יוסי ברבי מבקש דיון על 5. תוגבר האכיפה באזור, עם דגש על חניות נכים.  4בהתאם.  

. ראש העיר יזמן דיון בנושא בהשתתפות: יו"ר    62י קרן היסוד  מצוקת החנייה של תושב

 5 ............ הועדה, היועצת המשפטית, מהנדס העיר, חברי הועדה יוסי ברבי וניר שילה.

 6 .............................................................................................. לאשר.  החלטה:
 


